
 
 
 
Interpellation till Barn- och utbildningsnämndens ordförande om fritidshemmen 
 
 
2016 fick fritidshemmet en egen del i läroplanen med syfte och centralt innehåll.  
Fritidshemmet ska enligt skollagen stimulera elevernas utveckling och lärande samt 
erbjuda dem en meningsfull fritid och rekreation. Utbildningen ska utgå från en 
helhetssyn på eleven och elevens behov. Fritidshemmet ska vidare främja allsidiga 
kontakter och social gemenskap. 
 
Till barn- och utbildningsnämndens verksamhetsområden hör även fritidshemmen.  
Dessa talar vi inte så mycket om. När dessa nämns så handlar det oftast om hur 
mycket verksamheten kostar samt att vi har svårt att rekrytera behörig personal till 
fritidshemmen. 
 
 
 
Med hänvisning till ovanstående önskar vi  svar på följande frågor: 
 
1/ Hur många arbetar i kommunens fritidshem? 
 
2/ Hur många har utbildning mot arbete i fritidshem? 
 
3/ Hur många av dem med utbildning beräknas gå i pension kommande 5 år? 
 
4/ Vilken är den beräknade tillgången på lärare mot fritidshem i kommunen? 
 
5/ Hur arbetar kommunen för att behålla de fritidspedagoger som jobbar här? 
 
6/ Hur arbetar kommunen för att locka till sig nya fritidspedagoger? 
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